
Zápis ze schůze Osadního výboru Mnětice ze dne 21.3 2023 

Přítomni: předseda R. Bažant, členové J.Bittner, Š. Lauková,  
host- starosta J. Procházka  
 
 
Předseda R. Bažant zahájit setkání: 

1. Seznámení s vyjádřením úřadu MO Pardubice IV k bodům z předchozích jednání  
osadního výboru. Čtení odpovědí na řešení problémů vznesených v rámci  
předchozích jednání.  

2. MVDr. Cikrit vyslovil prosbu o ořez lípy na prostranství za školou, která  
zasahuje přes hranici jeho pozemku. 

3. Ing. Kaňka vyjádřil obavu o průběh recyklace kontejnerů se sklem, po  
vyprázdnění kontejnerů, zůstávají na prostranství před recyklačním místem  
střepy, ale i jemných prach, který by mohl dětem hrajícím si v této části slepé  
ulice ublížit. Prosím tedy svozovou firmu o pečlivý úklid po každém vyprázdnění  
kontejnerů.  

4. Předseda R. Bažant vyjádřil prosbu, zda je možné setkání osadní výboru dne  
6.6 2023 již od 16: 00, místo plánovaných 18:00. Členové souhlasili s novým  
časem setkání tedy proběhne dne 6.6 2023 v 16:00 v Kiosku u splavu. 

5. I nadále je nutné řešit problémy s mostem přes Chrudimku. Pan starosta J.  
Procházka plánuje navštívit Správu a údržbu silnic Pardubického kraje a zjistí  
informace o plánované údržbě, neboť silnice vedoucí přes most patří do správy  
kraje.  

6. Informace od pana starosty J. Procházky, o rekonstrukci ulice Hostovická v  
Černé za Bory. Tato rekonstrukce je plánována na období od poloviny dubna 2023,  
doprava tedy bude vedena alternativní trasou. Toto může zvýšit dopravní  
vytíženost v Mněticích. Datum ukončení plánované opravy není známo, dosud  
nebylo zjištěno, jak bude veden alternativní úsek během stavby. Občané budou  
včas informováni. 

7. Informace od pana starosty J. Procházky k připravovanému zasedání  
zastupitelstva má nyní připraveno cca. 16 bodů. Všechny body budou detailně  
popsány v zápisu ze zasedání zastupitelstva. V jednotlivých bodech byla  
diskutována nelegální skládka odpadu v Nemošicích, rekonstrukce, příprava  
workoutového hřiště v Mněticích - plánováno na r. 2025, zvýšení kapacity parkování na 
Slovanech, zadána studie na hřiště v Drozdicích, vyčistit náhon u Drozdic, dokončení  
cyklostezky Nemošice – Jesničánky, veřejné projednání stavby Starzone – veřejné  
setkání plánováno na 12.4 2023 na úřadě městské části Pardubice IV. , rozšíření  
kapacity základní školy, odstranění vraků automobilů, dne 10.6 2023 plánován  
běh Zámeček a pěší pochod, komentovaná prohlídka akce Silver A. 

8. Informace od pana starosty o plánovaném stromořadí Mnětice – Černá za Bory,  
zatím probíhá výběr stromů.  

9. Informace od pana starosty J. Procházky o hlukové studii, v rámci řešení  
bude provedena oprava oken v SOU Černá za Bory a v budově školy a hasičského  
sboru v obci Mnětice. 

10. Předseda R. Bažant vznesl požadavek, zda by knihovnice přišla zkontrolovat  
knihy uložené v prostorách školy a bylo dále rozhodnuto o jejich využití,  
například jako náplně v plánovaných knihovních budkách v obci Mnětice,  
Drozdice, Černá za Bory.  

11. Informace od pana starosty J. Procházky o turnaji v pálce, akce se bude  
konat na novém hřišti v Pardubičkách, týmy již byly osloveny. Akce bude dne  
22.4. 2023, občané jsou vítáni.  



12. Požadavek na oslovení mysliveckého sboru k regulaci přemnožených nutrií,  
objevují se u melioračních nádrží v okolí Mnětic např. za Kocandou, U Hronů  
atd.  
 
Zapsal: Štěpánka Lauková, předsedal R. Bažant  

 


